
Mededeling Gerrit Krolbrug 

Geachte raadsleden, 

Op 7 juni jl. informeerde ik uw raad over de stand van zaken met betrekking tot de aanvaring van de 

Gerrit Krolbrug. Daarin kondigde ik u aan dat het technisch onderzoek naar mogelijk herstel van de 

brug door Rijkswaterstaat meer tijd vergde en dat wij daarover meer informatie zouden ontvangen. 

Die informatie is er nu en stuur ik u hierbij toe.  

Met de brief informeert Rijkswaterstaat het college over de stand van zaken ten aanzien van de 

inspectie van het brugdek, de tijdelijke maatregelen en de mogelijkheden tot versnelling van de 

planvorming voor de Gerrit Krolbrug. 

Rijkswaterstaat geeft aan dat het brugdek ernstige schade heeft opgelopen en dat de brug 

verwijderd moet worden voor nadere inspectie om te kunnen bepalen of met het vervangen van het 

hoofdframe de brug hersteld kan worden. Rijkswaterstaat heeft ons inmiddels benaderd over deze 

verwijdering, de daarin te volgen werkwijze en de benodigde vergunningen daarvoor. Wij willen dit 

vanzelfsprekend mogelijk maken en werken daar aan mee, binnen de geldende regelgeving en eisen 

ten aanzien van veiligheid in de directe omgeving en voor de weggebruiker. We verwachten dat de 

brug kort na de zomervakantie verwijderd kan worden en zullen u daarover nader informeren zodra 

daar meer over bekend is.  

Ik heb bij herhaling, net als de gedeputeerde van de provincie Groningen, bij Rijkswaterstaat sterk 

aangedrongen op een spoedig herstel van de verbinding. De huidige situatie, met alleen 

loopbruggen, is verre van optimaal voor de voetgangers, de 15.000 fietsers, minder mobielen en 

autoverkeer die deze brug dagelijks gebruik(t)en. Wij zijn daarom ook actief betrokken bij het 

onderzoek naar andere mogelijkheden voor (tijdelijk) herstel van de verbinding. Resultaten daarvan 

zijn nu nog niet beschikbaar en zodra ook daarover meer bekend is zullen wij die informatie met u 

delen. 

Ondertussen wordt nog altijd hard gewerkt aan de voorbereiding van de besluitvorming over de 

voorkeursvariant van de nieuwe Gerrit Krolbrug. De gesprekken met het Gerrit Krolbrugcomité 

hebben geleid tot instemming over de uitwerking van een nieuwe variant, op de huidige brughoogte, 

die volwaardig wordt meegenomen in het afweegonderzoek. De planning voor afronding daarvan is 

nog ongewijzigd en gaat uit van besluitvorming door uw raad in oktober, gevolgd door vaststelling in 

het BO-MIRT van november. Zoals het nu lijkt wordt deze planning niet beïnvloed door de aanvaring 

van de Gerrit Krolbrug en de onderzoeken naar mogelijk herstel.  

Met vriendelijke groet, 

Philip Broeksma, wethouder  

 

https://gemeenteraad.groningen.nl/Documenten/Overige-ingekomen-stukken/Bijlage-bij-nr-84-Brief-college-groningen-Gerrit-Krolbrug-stand-van-zaken-2021-06-24.pdf

